
Гласање је завршено, слиједи потврђивање резултата док се
рад на реформама наставља

Први замјеник високог представника и супервизор за Брчко Дистрикт, Мајкл Скенлан, похвалио је данас
Изборну  комисију  Дистрикта,  чланове  бирачких  одбора  те  грађанке  и  грађане  Брчко  Дистрикта  за
неометан и сигуран ток избора у недјељу, посебно имајући у виду отежане околности због пандемије
ковида-19.

„Гласачи у Брчком су рекли своје. Сљедећи корак је потврђивање гласова које треба бити окончано до 15.
децембра. Након тога, на изабраним званичницима је да одрже инаугуралну сједницу Скупштине прије
истека године.  Не смије  се губити вријеме када је  у  питању напредак у  реформском процесу.  То је
службена дужност сваког изабраног званичника у Дистрикту,“ додао је супервизор Скенлан.

Супервизор је на дан избора посјетио Изборну комисију Дистрикта, гласачка мјеста у Буквику, Брки и
Горњем Зовику, као и мјеста за гласање на непотврђеним-ковертираним листићима у самом граду.

На данашњем састанку са шефом Полиције Гораном Писићем, супервизор је обавијештен да ће истраге
навода о изборним преварама и даље бити приоритет. Супервизор се такође састао са директором „Путева
Брчко“  Владом  Јевтићем  и  шефом  Одјела  за  комуналне  послове  Владе  Брчко  Дистрикта  Зораном
Булатовићем. Разговарали су о напретку у вези са инфраструктурним пројектима и припреми законодавних
аката док траје период техничког мандата.

https://www.ohr.int/%d0%b3%d0%bb%d0%b0%d1%81%d0%b0%d1%9a%d0%b5-%d1%98%d0%b5-%d0%b7%d0%b0%d0%b2%d1%80%d1%88%d0%b5%d0%bd%d0%be-%d1%81%d0%bb%d0%b8%d1%98%d0%b5%d0%b4%d0%b8-%d0%bf%d0%be%d1%82%d0%b2%d1%80%d1%92%d0%b8%d0%b2/
https://www.ohr.int/%d0%b3%d0%bb%d0%b0%d1%81%d0%b0%d1%9a%d0%b5-%d1%98%d0%b5-%d0%b7%d0%b0%d0%b2%d1%80%d1%88%d0%b5%d0%bd%d0%be-%d1%81%d0%bb%d0%b8%d1%98%d0%b5%d0%b4%d0%b8-%d0%bf%d0%be%d1%82%d0%b2%d1%80%d1%92%d0%b8%d0%b2/

